
Zapisnik
s 2. sjednice Upravnog vijeda Instituta za oceanografiju i ribarstvo

odrZane 12. svibnja 2021. godine u Institutu

Prisutni ilanovi: 1. mr.sc. Goran Kolaric, predsjednik UV
2. prof . dr.sc. Ozren Pola5ek, dlan UV
3. doc. dr.sc. Damir Kovadii. dlan UV

Ostali prisutni:

4. dr. sc. Mladen Solic, dlan UV
5. dr. sc. Leon Grubi5i6, dlan UV

- dr. sc. Nedo Vrgod, ravnatelj Instituta
- Mirjana Drlje, dipl. iur., glavna tajnica Instituta

Predsjednik Upravnog vijeca mr. sc. Goran Kolari6 otvorio je sjednicu Upravnog vijeca u I l:00
sati, pozdravio sve prisutne te utvrdio postojanje kvoruma.

Upravno vije6e usvojilo je sljedeci

Dnevni red

l. Usvajanie Zapisnika s L sjednice Upravnog vijeia od 14. travnja 2021.
2. Izvjeite ravnatelja o radu Instituta
3. Poslovnik o izmieni i dopuni Poslovnika o radu Upravnog vijeia
4. Problematika statusa dlanova posade znanstveno-istraZivadkog broda BIOS DVA
5. Razno

Ad l)

Upravno vijede usvojilo je Zapisnik s 1. sjednice Upravnog vijeca od 14. travnja 2021.

Ad 2)

Ravnatelj Instituta dr.so. Nedo Vrgod je podnio usmeno izvje56e o radu Instituta u razdoblju
izmedu prethodne i teku6e sjednice Vijeia. Istaknuo je da Institut nije imao vecih problema u
radu kao ni troSkova vezanih uz Covid-19. Izvijestio je da se programsko finciranje provodi
prema dostavljenim radunima, za razlTku od ranije prakse kada su sredstva bila dostupna
avansno. Izvijestio je o nedavnoj posjeti visoketalijanske delegecije i talijanskogkonzula, te o
skora5njem posjetu ministrice poljoprivrede. Naveo je da projekti HRZZ-a, INTEREG-a,
monitorinzi idu svojim planiranim tijekom, kao i projekti s Ministarstvom poljoprivrede, za5tite
okoli5a te projekt ARGOS. Istaknuo je da Institut zajedno s konzorcijem prijavio projekt
mapiranja stani5ta u Jadranskom moru te postoji velika vjerojatnost da ie taj projekt dobiti.

Upoznao je Upravno vijeie da ie u tijeku postupak javne nabave radova za renoyaciju tzv.

'Zvonari(eve kude", objekta u koiem se planira pro5iriti Institut za 5-6 laboratorija kroz
razdoblje od iduiih 5-6 mjeseci.

Upoznao je Upravno vijece sa najavom dr.sc. Ivice Vilibica, znanstvenog savjetnika u trajnom
zvailu da ide raditi na Institut Ruder Bo5kovid, kao i sa dinjenicom da je podetkom godine sa

Instituta otiSla i znanstvena savjetnica u trajnom zvanju dr.sc. Ivona Mladineo na institut u
ie5koj. Dodao je da je dr.sc. Mladineo bila voditeljica HRZZ projekta koji se iztograzloga



-

\

morao terminirati, a da su na Institutu ostale dvije suradnice na tom projektu: asistentica kojoj je
dodijeljen drugi mentor, te poslijedoktorandica za koju nije pronadeno alternativno radno mjesto.

Najavio je da se na Institutu ove godine , za razliku od proSle, planira kolektivni godiSnji odmor
od kraja srpnja do polovice kolovoza.

Nastavno na zakljudke sa prethodne sjednice Vijeda izvijestio je da je natjedaj za ravnatelja/icu
Instituta objavljen 21. travnja. te su aZurirani dokumenti objavljeni na webu.

Upravno vije6e primilo je naznartje izvjeS6e ravnatelja.

Ad 3)

Upravno vijede donijelo je Poslovnik o izmjeni i dopuni Poslovnika o radu Upravnog vije6a.

Ad 4)

Ravnatelj Instituta upoznao je Upravno vijede sa problematikom statusa dlanova posade
znanstveno-istraZivadkog broda BIOS DVA.
Uvodno je naveo da Institut ima tri plovila: brod BIOS DVA, brodicu Navicula i gumenjak.
Brod BIOS DVA Institut koristi za znanstvena istraZivanja, strudne monitoringe te u svrhu
edukacije studenata. Institut ne renta brod. U Tehnidkoj sluZbi Instituta zaposleno je 6 djelatnika
koji su dlanovi posade broda, a imaju dvojni status: oni su pomorci, ukrcani temeljem matrikule
te imaju beneficirani radni staZ, pomorski dodatak, a u isto vrijeme oni su i zaposlenici u javnim
sluZbama, te imaju prava propisana temeljnim i granskim kolektivnim ugovorom.
Brod je prije 8 godina kad je ravnatelj preuzeo duZnost imao prosjedno 90 radnih dana godi5nje,
sada ih ima 120-140. Preporuka iz reakreditacije je 180- 240 radnih dana godi5nje. Brod radi
danju, a samo iznimno no6u.

Strudne poslove na brodu rade strudni suradnici r za to odgovaraju vodi puta. Posada broda
brine za brod i odgovorna je kapetanu broda. Pored 6 dlanova posade Institut povremeno
zapo5ljava i dodatne radnike za ispomo6 i zamjenu dlanova posade.
Ravnatelj je upoznao Upravno vijede s tuZbama dvojice dlanova posade broda vezano uz njihov
status na brodu i orgaryzaciju radnog vremena.

Na odrZavanje broda proSle godine potr5eno je viS'e od 1.000.000,00 kuna.
Na upit predsjednika Upravnog vijeda za5to se nrje postupilo sukladno preporuci Ministarstva
od oZujka 2019., ravnatelj Instituta odgovorio je da se odekivala odluka Ministarstva obzirom
da smatra da predloZena rje5enj a prelaze ovlasti ravnatelja i Upravnog vijeda, bilo u smislu
dono5enja odluke o novom zapoSljavanj :uili za sklapanje ugovora propisane Statutom Instituta.
Predsjednik Upravnog vijeda istaknuo je da je dobivena preporuka ,,najjadi" dokument koji se
u tom smislu od Ministarstva mogao odekivati, obzirom da je za upravljanje Institutom i
organizacrlu poslovanja Instituta odgovomo Upravno vijeie i ravnatelj, a da Ministarstvo nikad
ne odreduje da se ,,nekome da otkaz ili nekoga zaposli" ved je suglasnost Ministarstva za
zakljudivanje ugovora potrebno traZiti po zavr5etku prethodnih radnji.
Na upit predsjednika Upravnog vije6a da li bi uz duplu posadu brod bio na gubitku, ravnatelj
Instituta je odgovorio da ne bi, jer brod znadajno doprinosi poslovanju Instituta te je i u tom
sludaju rentabilan.

Na upit bi li dupla posada rije5ila problem nepropisnog poslovanja, odgovorio je da bi to
svakako pomoglo, ali ne bi rije5ila sve probleme obzirom da i dalje ostaje problem
neuskladenosti propisa i kolektivnih ugovora te nejasan status i okvir prava zaposlenika na
brodu.



Upravno vijeie primilo ie na znanie izloLenuproblematiku statusa posade broda te je donijelo

zakljudak da je o nur.alro; probllmatici potrlbno p*o upoznati novog ravnatelja Instituta te

;;d; zajedno s njim tre.,utiu pronalaZenje adekvatnog rjesavanja.

zaduLuje se ravnatelj Instituta pribaviti novi izradun troskova u sludaju davanja broda na

upravljanje agenciji, ie pripremiti promemo rijuzanovog ravnatelja i za Upravno vije6e'

Ad s)

Nije bilo priloga rasPravi.

Sjednica je zakljudena u 13:00 sati'

Zapisnik vodila:

Mirjana Drlje, diPl. iur.

U Splitu, 12. 5.2021

Broj: 50/8/21
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